
  
Les Juntes Clíniques de l’ICS es van constituint amb força confusió pel que 
fa a continguts 
  
Aquests mesos d’abril i maig s’han anat constituint les Juntes Clíniques de SAP i 
també algunes de nivell d’Àmbit. La nota comuna a totes elles, pel que anem 
veient, és una certa urgència dels representants dels metges per tractar temes 
clínics, i una certa indefinició de continguts per part de l’empresa.  
 
Val a dir en termes generals que les Juntes tenen com president i vicepresidents 
justament a càrrecs directius no votats en les passades eleccions. Això fa que els 
ordres del dia i el seu rendiment recaigui integrament en els càrrecs directius, i 
l’interès que puguin tenir en compartir (o no) determinades decisions. En alguns 
casos la constitució de la Junta Clínica ha estat un tràmit en el qual a penes hi ha 
hagut participació dels representants. On més problemes hi ha, sembla que més 
desinterès també hi ha hagut per part dels metges en participar, (ja estan 
diguem... desesperançats àdhuc per participar!).  
 
Per tot això el Grup de Reflexió ha engegat un debat per veure quins aspectes 
poden ser comuns a la majoria de territoris, i prioritzar alguns temes que facin 
avançar. En aquest sentit sembla que els següents temes tenen interès: 
 
a) Condicions de treball especialment als CUAPS i consultes d’Atenció Continuada. 
 
b) Relació entre especialistes i metges de capçalera, i circuits de derivació, amb 
especial atenció a les llistes d’espera i visites urgents adreçades als especialistes. 
Importància de consensuar algoritmes d’actuació i de tractament en patologies molt 
prevalents. (Compte!: evitar fer comissions per fer aquests algoritmes, es tracta 
d’agafar guies ja ben consensuades). 
 
c) Pressupostos 2008: hem perdut en relació al 2007, calculant la inflació? Molta 
atenció als territoris de gerència única Hospital- Primària: hem perdut més que no 
pas quan anàvem separats? 
 
d) Altres problemes locals que puguin ser d’interès, sobretot si afecten a la qualitat 
assistencial. 
  
Una altra pregunta important és: quines Comissions de treball cal crear a partir de 
les Juntes? Possiblement dues han de ser cabdals: a) De Formació i Recerca, i b) de 
Qualitat i Seguretat Clínica. 
  
Finalment recordar-vos:  
a) L’acte del dia 11 de juny al COMB, per debatre la Primària, i on donarem noticia 
publica del nostre grup de reflexio de metges de l´ICS;  
 
b) la necessitat que tots els representants en les Juntes Clíniques ens anem 
agrupant al voltant d’aquest grup, per compartir opinions i iniciatives. 
  
Podeu seguir el Grup de Reflexió a: www.grupreflexioics.blogspot.com 
 


